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'Iemand van de familie aanwerven gebeurde te veel op buikgevoel bij 
Reynders Label Printing' 
 

 
©katrijn van giel 

TOM MICHIELSEN 

24 maart 2023 02:00 

Acht miljard labels drukt het Antwerpse familiebedrijf Reynders Etiketten per jaar, in 
fabrieken in heel Europa en zelfs tot in India. Nu pater familias Marc Reynders met 
pensioen gaat, nemen zijn zoon en neef het over. 'Je formaliseert dat proces het best, 
of de emoties lopen hoog op.' 

Het lijkt wel Reynders City: op een kruispunt op een industrieterrein in Boechout worden we 
omgeven door bedrijfsgebouwen waar overal vlaggen van het bedrijf van de familie Reynders 
wapperen. Hier drukt het familiebedrijf, genomineerd voor de Family Business Award die volgende 
week dinsdag wordt uitgereikt, bijna non-stop etiketten voor de voedings- en drankensector, de 
chemie, de farma en voor cosmetica. Grote spelers als AkzoNobel, BASF, L’Oréal, Agfa, Henkel en 
enkele farmareuzen zijn klant. 

Dankzij zijn specialisatie in zelfklevende etiketten groeit het familiebedrijf jaar op jaar met 10 
procent en zet het in tegenstelling tot veel andere drukkerijgroepen mooie marges neer. De groep 
heeft acht vestigingen in België, Frankrijk, Spanje, Polen, India en sinds kort ook in Duitsland. 

Het idee om op die niche te focussen kwam uit de koker van Paul, Jacques en Marc Reynders, toen 
ze in hun prille twintiger jaren besloten om door te gaan. Hun vader Emile had het bedrijf 24 jaar 
voordien opgericht als een klassieke drukkerij van naamkaartjes, bestelbonnen en facturen. 

 

Het is bizar: grote zaken, overnamekansen bijvoorbeeld, kan ik 
makkelijk lossen. Maar de kleine dingen niet: een 

brandblusapparaat dat niet tegen de muur hangt, dat stoort me. 
 

MARC REYNDERS 
CEO REYNDERS ETIKETTEN 

 

https://www.tijd.be/auteur/Tom-Michielsen.701.html?_sp_ses=56d7b195-2305-4576-8158-1564a7b08293
https://www.tijd.be/ondernemen/management-ondernemerschap/wie-volgt-spaas-kaarsen-op-als-familiebedrijf-van-het-jaar/10453705.html?_sp_ses=56d7b195-2305-4576-8158-1564a7b08293


Dat hij er maar ingerold is, vertelt Marc Reynders, de CEO en de jongste telg van de tweede 
generatie. ‘In tegenstelling tot mijn oudste broer, Paul, was ik er niet zo op uit om in het 
familiebedrijf te werken. De horeca zegde me meer. In het eerste jaar dat ik er toch werkte, raakte ik 
regelmatig in discussie met mijn vader over het reilen en zeilen in het bedrijf. Ik vond dat hij niet 
streng genoeg was voor sommige aanmatigende klanten en leveranciers. Ooit hebben we in onze 
kwaadheid zelfs eens met mappen naar elkaar gegooid. (lacht) Uiteindelijk heeft hij me ontslagen. 
Een jaar later ben ik teruggekeerd. Toen lukte het wel, en kwam er wel passie.’ 

Vader Emile werkte nog een hele tijd mee in de zaak, maar toen hij in 1985 ziek werd, moesten de 
drie zonen het commando van de ene dag op de andere overnemen. ‘We wisten weinig van de 
business’, herinnert Marc zich. ‘We moesten in de schuiven op zoek naar de bestelbons. We wisten 
nauwelijks hoe we offertes of prijsberekeningen moesten maken. Maar langzaamaan evolueerde 
ieder van ons naar een eigen rol. Paul deed de financiën, Jacques de verkoop en ik al het 
operationele: techniek, productie, planning en aankoop.’ 

Reynders vertelt het in de voltooid verleden tijd. ‘Eigenlijk ben ik al met pensioen’, zegt hij. ‘Beetje 
bij beetje trek ik me terug. Mensen vroegen me: 'Marc, waarom begin je niet eens te doen wat je 
graag doet?' Maar ja, wat moet ik doen? Ik ben eens een week alleen naar zee gaan fietsen. Dat werd 
niks. Dus volg ik de zaken nog op als voorzitter van de raad van bestuur. Dat lukt vrij goed. Al 
anderhalf jaar ga ik niet meer naar managementmeetings. Ik wil me niet zielig blijven vastklampen 
aan het bedrijf, maar plaatsmaken voor de volgende generatie.’ 

Zowel zijn neef Bart als zijn zoon Sebastiaan werkt intussen ook voor het bedrijf, de eerste in de 
verkoop, de tweede in de aankoop. Beiden zitten in het management. Of het niet lastig is dat ze vaak 
meer weten dan de reguliere werknemers? ‘Dat is zo, maar iedereen aanvaardt dat. Bovendien: aan 
de keukentafel hebben we het niet vaak over het bedrijf. Mijn vrouw heeft dat niet graag.’ (lacht) 

 

Geen CEO meer 

Het bedrijf loslaten blijkt een moeilijke oefening. ‘Het is bizar: grote zaken, overnamekansen 
bijvoorbeeld, kan ik makkelijk lossen. Ik geniet van het enthousiasme waarmee het management dat 
aanpakt. Maar de kleine dingen kan ik niet loslaten. Een brandblusapparaat dat niet tegen de muur 
omhoog hangt of een dieselwagen die op de parkeerplaats voor elektrische voertuigen staat, dat 
stoort me en dat zeg ik ook. Een medewerker die op zijn smartphone zit te kijken tijdens de productie 
wijs ik terecht.’ 

‘Ik heb ook besloten me als CEO niet te laten vervangen. Ik heb drie sterke managers: een financieel 
directeur, een verkoopdirecteur en een operationeel directeur. Onze revisor kijkt dan een beetje 
vreemd op: geen CEO? Maar dat triumviraat is beter dan die ene, ideale CEO die je toch niet vindt. 
En stel dat je hem wel zou vinden, dan moet hij ook nog kunnen overeenkomen met die drie 
directeurs. Een CEO is dus mijn plan B, maar ik hoop dat het zo lukt.’ 

Het voorzitterschap van de raad van bestuur dan maar. ‘Daarin zetelen ook mijn twee broers. En om 
wat tegengas te geven tegen het familiale geweld hebben we twee onafhankelijke bestuurders.’   

'Mijn broers en ik hebben elkaar altijd aangevuld. Als operationele man had ik altijd geld nodig om 
te investeren, terwijl Paul op de centen lette. Hij was de behoedzame, terwijl Jacques altijd 
supporterde: het komt wel goed. Er is altijd financiële ruimte geweest zonder schulden te maken. 
Dat vond ik heel belangrijk. Ik begrijp die bedrijven met zoveel schulden niet, dat is toch niet goed 
voor de nachtrust?' 

'Ik denk dat het uit mijn opvoeding voortkomt. We hadden het niet breed en we hebben altijd heel 
zuinig geleefd. Dat maakt me ook bang voor erosie. Niet uit hebzucht, wel dat het ooit achteruit zou 
gaan met het bedrijf. Dit bedrijf zit vervlochten met mijn leven. Gaat het failliet, dan verlies ik een 
stuk van mezelf.' 

 



Ik ga me als CEO niet laten vervangen. Ik heb drie sterke 
managers. Dat triumviraat is beter dan die ene, ideale CEO die je 

toch niet vindt. 
 

MARC REYNDERS 
CEO REYNDERS ETIKETTEN 

 

De andere kinderen van Reynders werken niet in het bedrijf. ‘Enkelen waren in het verleden wel 
geïnteresseerd, maar we hadden toen net niet de juiste vacature.’ Hij aarzelt even. ‘Ik denk dat we 
daar in het verleden misschien iets te veel op buikgevoel over beslist hebben. Niet dat ik nu twijfel 
aan die keuzes, maar ze hadden misschien transparanter moeten gebeuren. Vandaag werken we dat 
trouwens uit in een familiecharter. Dat raad ik andere familiebedrijven ook aan: formaliseer dat 
proces of je loopt het risico dat de emoties hoog oplopen in de familie.’ 

Voor Reynders is de afweging tussen professionalisering en de familiale cultuur in het bedrijf 
behouden moeilijk. ‘Ik heb het hier altijd wat als een scoutsgroep gezien: een plek waar veel kon, 
zonder al te veel planning. Tot enkele jaren geleden maakten we geen budgetten op. Als we een 
nieuwe machine of een nieuw gebouw nodig hadden, kochten we dat gewoon. Ik botste daardoor wel 
eens met het management en de raad van bestuur. En ik merk dat ook de derde generatie daar anders 
mee omgaat.’ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dit artikel is verschenen in “De Tijd” n.a.v. de  Family Business Award 2023 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 





Derde generatie bij Reynders Label Printing in Boechout is aan zet:  

“We waken over onze familiewaarden” 
 

 
Bart en Sebastiaan Reynders voor het nieuwe bedrijfsgebouw in Boechout. — © Filip Spoelders 

 

BOECHOUT -  

Met het aantreden van de derde generatie en een uitbreiding van de bedrijfsgebouwen in 

Boechout heeft Reynders Label Printing een nieuwe stap richting de toekomst gezet. “We zijn 

een sterk groeiend bedrijf en blijven innoveren”, zeggen de nieuwe zaakvoerders Bart en 

Sebastiaan Reynders. 

 

Producten uit de chemie, pharma, cosmetica, dranken- of voedingsector, de kans is groot dat ze een label of 

etiket van Reynders Label Printing uit Boechout dragen. “We hebben dan ook klanten van de slager in het 

dorp tot multinationals in de chemie en pharma”, vertellen Bart en Sebastiaan Reynders. 

De neven namen recent het roer van het bedrijf over en vormen de derde generatie van het familiebedrijf. Na 

oprichter Emile, zijn zonen Paul, Jacques en Marc zijn het nu de kleinzonen die Reynders besturen. “Marc 

heeft de fakkel doorgegeven, maar hij zit nog wel de raad van 

bestuur voor. Sinds zijn professioneel afscheid werken we met 

een managementteam. We worden bijgestaan door drie externen 

terwijl wij naast de dagelijkse activiteiten over onze 

familiewaarden zullen waken. Want Reynders blijft een 

familiebedrijf.” 

Zowel Bart als Sebastiaan hebben de passie voor het drukken en 

voor etiketten overgenomen van hun vaders. “Ik zat als kind 

onder tafel al voor drukker te spelen. In het charter van het 

bedrijf staat dat we niet voor ons dertigste bij Reynders mochten 



werken. We moesten eerst elders aan de slag, daarna zijn we hier onderaan de ladder begonnen”, geeft Bart 

aan. 

Naast Boechout heeft Reynders momenteel bedrijven in 

Libramont, Frankrijk, Polen, Spanje, Duitsland en India. 

“Twee jaar geleden zijn we in Boechout begonnen met de 

bouw van een bijkomende productiehal voor onze afdeling 

pharma. Deze is nu geopend en ze verhoogt onze capaciteit 

hier met veertig procent. In Boechout werken 330 personen, 

in de hele groep meer dan zevenhonderd”, stipt Sebastiaan 

enkele cijfers aan. 

Samen met Bart komt hij dus aan het hoofd te staan van een 

groeiend bedrijf. “We zijn een sterk groeiend bedrijf en we 

zullen blijven innoveren. We hebben meer dan drieduizend klanten en we zijn actief op de Aziatische markt. 

Zelf dromen we ook van Amerika. Blijvend vooroplopen op vlakken als duurzaamheid, flexibiliteit, 

innovatie, kwaliteit en snelle levertermijnen blijven onze uitdagingen. Maar het familiale karakter behouden 

blijft belangrijk. Onze medewerkers moeten voelen dat ze betrokken worden bij wat we doen en voor wie. 

We informeren ze doorlopend en als het mooi weer is, zetten we graag een ijskar voor de deur. Binnenkort 

houden we een sinterklaasshow”, geven de neven één van de troeven bij Reynders mee. 

Uiteraard moet ook hun product helemaal op punt staan. “We staan sterk in het drukken van labels die een 

toegevoegde waarde bieden. Mooie kleuren op bijvoorbeeld de sleeves die over het volledige product 

worden aangebracht, functionele etiketten voor de pharma en de hoogstaande kwaliteit moeten deze 

meerwaarde creëren. Daar gaan we steeds naar op zoek, want we zeggen nooit neen tegen ons klanten”, 

besluit Bart. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Donderdag 19 oktober 2023 om 14:41 
Dit artikel van de hand van Filip Spoelders is o.a. verschenen in « Het Nieuwsblad » en « Made in Antwerpen » 



Reynders Etiquettes Cosmétiques au service de ses clients 

locaux et internationaux 

   

 

  Publié le lundi 17 janvier 2022 à 00:00     Libramont 

 

Bien plus qu’un simple emballage destiné à protéger un contenu, le  packaging arbore une tout 

autre fonction. Véritable outil de communication, il confère à un produit son attractivité et son 

caractère singulier. 

L’entreprise Reynders Etiquettes Cosmétiques l’a bien compris et propose à ses clients locaux et internationaux des 

solutions innovantes et qualitatives pour sublimer leurs produits tout en intégrant des cahiers de charge très divers. 

Installée depuis 25 ans sur le zoning industriel de Libramont – Recogne, l’entreprise a connu un développement 

soutenu ces dernières années et imprime aujourd’hui plus d’un milliard d’étiquettes par an pour des grandes 

industries partout en Europe mais également des petites entreprises et des commerces locaux dans tous les secteurs 

d’activités. 

Grâce à l’avènement de l’impression digitale et l’intégration d’un service prépresse, l’imprimerie peut répondre aux 

besoins de ses clients de manière encore plus réactive et flexible et peut prendre en charge des projets depuis la 

conception jusqu’à la réalisation. 

Source: Reynders Etiquettes Cosmétiques au service de ses clients locaux et internationaux - TV Lux 

https://www.tvlux.be/communes/282/libramont
https://www.tvlux.be/video/autre/publireportage/reynders-etiquettes-cosmetiques-au-service-de-ses-clients-locaux-et-internationaux_39276.html


Reynders Etiketten uit Boechout valt in de prijzen 
Bart De bruyn 

13 oktober, 2020 
BOECHOUT – Reynders Etiketten heeft afgelopen week in Parijs de Trophée de l’Etiquette 
Numérique 2020 gekregen voor zijn innovatieve uitwerking van de nieuwste geneverlabels 
voor Hooghoudt, de gekende distilleerderij uit het Nederlandse Groningen. 

Reynders Etiketten uit Boechout is als familiebedrijf ruim 60 jaar bedreven in zelfklevende 
etiketten en shrinksleeves. Naast België heeft de groep Reynders label printing vestigingen in 
Frankrijk, Polen, Spanje en India. Het bedrijf is uitgegroeid tot een belangrijke innovatieve speler 
op de verpakkingsmarkt van alle sectoren: voeding, cosmetica, pharmacie, chemie, automotive. 

Het Franse vakblad Etiq&Pack organiseerde voor het tiende jaar op rij zijn wedstrijd voor digitaal 
gedrukte etiketten. Reynders Etiketten stuurde maar liefst vier inzendingen in: telkens één voor 
een jenever, een gin, een whisky en een bier. Met twee vielen ze in de prijzen. 

Naast een eervolle vermelding voor de whiskylabels, waren het de geneverlabels voor Hooghoudt 
die de hoofdprijs wegkaapten in de categorie boissons spiritueux. 

Internationale erkenning 

Reynders Etiketten is absoluut blij met deze prijs die nogmaals de internationale aanwezigheid 
van het familiebedrijf uit Boechout in de verf zet. De Antwerpse drukker wordt dus in Parijs 
bekroond met labels voor een Nederlandse stoker, die op zijn beurt met deze raw en dirty 
genevers naar de Amerikaanse markt trekt. Voor de uitwerking ging het Nederlandse verkoopteam 
van Reynders al in de ontwerpfase brainstormen met Hooghoudt en zijn designbureau om alle 
technische mogelijkheden ten volle uit te spelen. 

Bron: “Made in Antwerpen” 

 


